
Van: Leeuwin, Margot <m.leeuwin.pvda@huizen.nl>  
Verzonden: vrijdag 18 juni 2021 11:48 

 
Aan: Karin Rienstra <karin.rienstra@gmail.com> 
Onderwerp: Positieve berichten uit de regio 

 Beste collega-raadsleden,  

 Bij de laatste  bijeenkomst van de regio-ambassadeurs hebben wij diverse positieve berichten te 
horen gekregen, die wij jullie niet willen onthouden. 

 > Zo heeft de regio veel subsidie-gelden weten binnen te halen. De afgelopen jaren is dat 
verviervoudigd en heeft de regio, natuurlijk samen met de gemeenten, zo’n 15 miljoen euro weten 
binnen te halen in de huidige bestuursperiode. Zie voor de aparte bedragen en onderwerpen de 
bijlage. 

Dat is mede mogelijk gemaakt door de RSA-reserve van de regio in te zetten als co-financiering, 
hetgeen vaak een eis is bij subsidies. Doordat er geen tijd verloren gaat voor onderlinge afstemming, 
kan de regio snel reageren bij onder andere de landelijke subsidies. 

 > De regio heeft momenteel het meest duurzame wagenpark van Nederland, door het 
doelgroepenvervoer geheel elektrisch uit te voeren. 

 >In MRA-verband wordt met enige jaloezie gekeken naar onze regio, die als enige in dat verband, 
ambtelijk en bestuurlijk regionaal goed georganiseerd is, zodat we effectief en snel kunnen werken. 
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Vriendelijke groet,  

 Karin Rienstra 

Margot Leeuwin 

 


